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Radni powiatu kieleckiego spotkali się w Sejmie z przewodniczącym komiji samorządu terytorialnego

Piotrem Zgorzelskim oraz przedstawicielami Związku Powiatów Polskich, którzy zaprezentowali radnym

najważniejsze informacje dotyczące zbliżającego się okresu polityki spójności 2014-2020.

Najbliższy okres polityki spójności będzie wielkim wyzwaniem dla polskich samorządów lokalnych.

Związek Powiatów Polskich namawia samorządowców do tego, by już teraz usiedli z sąsiadami do

jednego stołu i wypracowali wspólną strategię działania. Łączyli się w większe grupy. Myśleli wspólnotą

interesów obszaru funkcjonalnego i nie zamykali się w granicach własnych JST.

Należy zmienić sposób myślenia. Przestawić się z konkurowania na współpracę. Bowiem pojedynczemu

samorządowi trudniej niż dotychczas będzie zdobyć fundusze na rozwój. Przewodniczący Rady Powiatu

Kieleckiego Józef Szczepańczyk zwrócił uwagę, że nowa formuła programowania wymusi dyskusję na

temat kształtu i kompetencji samorządów średniego szczebla. - Obawiam się, że gminy nie będą miały

unijnych dotacji na budowę kanalizacji i wodociągów, bo przecież będą to małe, lokalne projekty –

mówił radny Mieczysław Kędzierski. Radni dopytywali o planowane w nowym unijnym programowaniu

kontrakty terytorilane i martwili się dominacją metropolii.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

 1 / 1

Phoca PDF

http://www.tcpdf.org
http://www.phoca.cz/phocapdf

